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Resumé van de openbare commissievergadering Fysiek Domein 
 
Datum: 4 december 2023 
Aanvangstijd:  20:00 uur 
Eindtijd: 21:32 uur 
Locatie:  Raadzaal gemeentehuis van Huizen 
 

 

 

 
Aanwezig: 
 

Voorzitter en commissiegriffier 
R.H. Rebel (voorzitter) 
K.E. de Rooij (commissiegriffier) 
 
Commissieleden  
• VVD-fractie:  

H.A.M. van Kempen, J. Ribberink   
• Fractie Leefbaar Huizen: 

F.E.R. Koning, L. Veer 
• Fractie Dorpsbelangen Huizen: 

G.J. Horst 
• CDA-fractie: 

D.C. van Deutekom 
• D66-fractie:  

S.G. Bruins  
• GroenLinks-fractie: 

K.S. Rienstra 
• PvdA-fractie:  

K. Gencer 
• ChristenUnie-fractie: 

W. Doorn 
• SGP-fractie: 

R.J.C. Bource, D. Hettema (lijstopvolger) 
• Transparant Huizen-fractie: 

L. Schaap, I.I. Kruimer (lijstopvolger) 
 
College 
K. van Werven, G. Rebel  
 
Griffie 
J. Veenstra 
 
Afwezig:  
Wethouder R. Boom  
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Opening 
 De voorzitter heropende de commissievergadering Fysiek Domein om 20:00 uur.  
 Hij meldde dat wethouder Boom afwezig is en dat eventuele vragen voor zijn portefeuille 

achteraf schriftelijk beantwoord zullen worden.  
 
7.1  Verbonden partijen 
 Wethouder Rebel beantwoordde diverse vragen van de commissie.  
 
Toezegging: 

- Wethouder Rebel zegde toe de beantwoording nog schriftelijk toe te sturen van de vragen 
van de heer Koning (Leefbaar Huizen) over de zonnepanelen.  

- Wethouder Rebel zede toe de beantwoording nog schriftelijk toe te sturen van de vragen 
van mevrouw Rienstra (GroenLinks) over de Provinciaal Programma Landelijk Gebied 
(PPLG). 

 
7.5 Schrappen artikel 2c Verordening Starterslening 2013 
 Wethouder Rebel beantwoordde diverse vragen én de aanvullende vragen van de 

commissie.  
 
Advies commissie:  
De commissie besloot unaniem dat dit voorstel een hamerstuk wordt voor de 
raadsvergadering van 14 december.  

  
7.6  Commissiebehandeling ingekomen stuk + mededeling over onderhoud gemeentelijk 

groen 
Wethouder Rebel beantwoordde de vragen vanuit de commissie.  

   
7.7  Mededeling wethouders Boom en Van Werven over samenwerkingsovereenkomst 

Voedselbos 
Wethouder Van Werven beantwoordde de diverse vragen vanuit de commissie.  
 

7.10  Mededeling wethouder Boom met beantwoording van rondvraag over 
hoogspanningsverbinding 
Door de fractie van de ChristenUnie werden vragen gesteld over de mededeling. Deze 
vragen zullen achteraf schriftelijk beantwoord worden in een mededeling. Dit gezien de 
afwezigheid van wethouder Boom.  
 

7.11  Mededeling wethouder Rebel over ontwikkeling meerjarenprogramma duurzaamheid 
 Wethouder Rebel beantwoordde de diverse vragen vanuit de commissie. Hij gaf daarbij aan 

dat de rapportage gezien kan worden als een startpunt en dat de raad uiteindelijk het nieuw 
te vormen meerjarenprogramma zal vaststellen in 2025.  

 
8 Toezeggingenlijst  

De heer Gencer (PvdA) vroeg of er iets gedaan kan worden aan de bouwlocatie Silverdome 
en dan specifiek over hoe het er momenteel uitziet. De voorzitter gaf hierop aan dit verzoek 
door te geleiden aan het college voor wethouder Boom.   
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9  Rondvraag 
 

- Mevrouw Van Deutekom (CDA fractie) stelde vragen over de startbouwimpuls. Deze 
vragen zullen worden doorgeleid naar het college voor schriftelijke beantwoording  

 
Toezegging:  
 De voorzitter zegde toe om de door de CDA fractie gestelde vraag over de startbouwimpuls 
  door te geleiden naar het college voor schriftelijke beantwoording. 
 

- De heer Doorn (ChristenUnie) stelde vragen over het faillissement van BNI en wat dit 
betekent voor deze locatie. Wethouder Rebel beantwoordde de gestelde vragen. 
  

- De heer Horst (Dorpsbelangen Huizen) stelde diverse vragen over de HOV o.a. over de 
structurele kosten voor het onderhoud van het geplande groen.  

 
Toezegging: 
 Wethouder Rebel zegde namens het college toe om de door de fractie van Dorpsbelangen 

Huizen diverse gestelde vragen schriftelijk te beantwoorden.  
 

- De heer Schaap (Transparant Huizen) stelde een vraag over bomen die een kweker in 
Baarn ter beschikking stelt. Wethouder Van Werven beantwoordde deze gestelde vraag.  

   
Sluiting 
 Om 21:32 uur sloot de voorzitter de vergadering.    
 
 
Aldus vastgesteld in de vergadering van 31 januari 2024. 
 
 
De commissiegriffier, De voorzitter,  
 


